
Inhoudelijke opmerkingen wijkraden tijdens spreekuren op 14 en 15 september 2020 

Artikel  Opmerking wijkraden   reactie  

1d  Waarom is gekozen voor het woord 
werkgebied, i.p.v. wijk?  

In de loop der jaren heeft het CBS een indeling 
gekozen voor wijken en buurten. Deze wijken 
af van de wijkraadsgrenzen. Om verwarring te 
voorkomen wordt er in deze verordening 
gekozen voor werkgebied.  

2, lid 3  Waarom zijn de andere organisaties die 
door deze verordening worden erkend niet 
meer in de verordening opgenomen?  

Deze zijn in de toelichting opgenomen, omdat 
dit kan wijzigen. Hierdoor hoeft bij een 
wijziging de verordening niet te worden 
aangepast. De kaart is leidend.  

3 lid 2 c  Waarom alle huishoudens benaderen en 
niet meer alle bewoners?  

In de vorige verordening waren het alle 
bewoners. Dit leek onnodig bezwarend en 
daarom is deze lastenverlichting toegepast.   

5.1  Een wijkraadsvergadering zou altijd 
openbaar moeten zijn  

Onder toelichting 3 wordt een voorbeeld 
gegeven wanneer niet. Wijkraden moeten een 
mogelijkheid hebben zonder toehoorders te 
vergaderen.  



6.2  De functie van penningmeester en voorzitter 
zou wel verenigbaar moeten zijn  

Nee, in het kader van de governance van een 
organisatie niet wenselijk  

6.5  Administreren in- en uitgaande stukken is 
een grote belasting en niet meer van deze 
digitale tijd  

verwijderd  

7.2 onder 
1  

Vast schrappen  geschrapt  

7.6 Alle variabelen toevoegen: inwoneraantal en 
sociaal  

Toegevoegd want kan gezien de nieuwe 
mogelijkheden rondom gegevens jaarlijks 
worden bijgesteld  

9.3  Secretaris en voorzitter svp vervangen voor 
2 leden van het DB. Bij een aantal wijkraden 
wordt deze functie ingevuld door dezelfde 
persoon  

aangepast 

12.3 onduidelijk waar “inlichtingen vragen”over 
gaat 

Is vervangen voor het geven van zienswijze  

13.2  Idem 9.3  Idem 9.3  

15.2  Toevoegen: die gefinancierd zijn door de 
gemeente  

aangepast  

 



 
 


